
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 24.05.23 
Protokoll styremøte i NJFF Vestfold, onsdag 24.05.23, kl. 18.00-21.00 på Pukkestad. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Jan Dalen, Marie Wærås, Kim Karlsen, Mari Galåen, Håkon Torsvik, Bjarne Støtvig, Kai 

Fjellhegn, Jan Thore Nalum, Øystein Rønning 

Forfall: Ove Lersveen 

Referent: Øystein Rønning 

Medlemstall: 01.05.22: 4262. 01.05.23: 4300 (betalt).  

Økonomisk status pr 14.04.2023: Driftskonto: Kr.625 701,10  

Sparekonto: Kr.1 176 315,86. 

Saksliste:  
Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 

gjennomføring 

31/23 Gjennomgang av protokoll 19.04.23 
25/23 styremøter er tatt opp som egen sak under 
26/23 vet ikke hvordan arbeidsgruppen ligger an? 
Utsettes til neste møte. 
27/23 Håkon er godt i gang! 
28/23 Statsforvalter bekrefter at det ikke er egen 
sertifisering. Vi kan bruke Magnus Riksfjord. Han bekrefter 
seg villig til å holde kurs for oss. 
29/23 Høringssvar er sendt innen fristen. 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 
 

Alle 
 

32/23 
 

Økonomisk gjennomgang: 
Gjennomgang av økonomi og regnskap for mars-april. Vi 
har hatt møte med regnskapskontoret, for rutiner mm. Hva 
var kreditnota fra regnskapskontoret på? Hva består 
beløpet på knt 7028 i (2338,-) i? Innkjøp av hefter og 
klistremerker. 
 
Vedtak: 
Hele beløpet på knt 7021, skal føres på knt 7022. Kjøper 
ekstra jakke til Marie. Regnskap godkjennes 

Kasserer 
 
 

mailto:vestfold@njff.no


side 2 

33/23 Orienteringssaker: 

• Prosessvarsel regionsekretærer- forbundet (2 
vedlegg) 

• Info om planer for sjøørretsatsing 
Kartlegging av bekker, skriv til alle lokallagene med 
tilbud om assistanse, tre svar. Tjølling JFF ønsker 
bistand til søking av midler, og hva som skal gjøres i 
bekkene. Møte etter pinse. Sjøørretriket 
ferdigstiller hefter til bruk i kultivering av bekker. 

• Info om de siste aktivitetene 
Det er avholdt to kurs i slakting, ett kurs i 
salonggeværskyting og ett i hagleskyting. Gode 
tilbakemeldinger fra flere brukere. Alt er lagt ut på 
FB. 

• De neste aktivitetene 

• Sjøørretskilting 

• Neste styremøte- sommeravslutning - Ja 

• Opplæring digitalt regnskap – Ja to pers 
 
Vedtak:  
Orienteringer tas til etterretning. 
 

 
Jan 
 
Håkon/Kai 
 
 
 
 
 
Bjarne 
 
 
 
 
Regsek/Kim/Mari 
Regsek 
Regsek 
Regsek 

34/23 Behandling av aktivitetsfondsøknader 
Det er innkommet 13 søknader om midler fra 7 foreninger 
(vedlagt). Alle foreningene har levert nødvendig 
dokumentasjon. Potten er på 175 000,- 
Samlet søknadssum utgjør: 265 100,- 
Fordelt på følgende: 
Lardal JFL 1 søknad                  40 000,- 
Borre JFF 2 søknader                65 600,- 
Brunlanes JFF 4 søknader         47 000,- 
Larvik JFL 1 søknad                     25 000,- 
Hedrum JFL 1 søknad                 30 000,- 
Tjølling JFF 3 søknader               42 500,- 
Tønsberg JFF 1 søknad               15 000,- 
 
Vedtak: 
Lardal JFL får 27 000,- Borre JFF får 27 000,- Brunlanes JFF 
får 27 000,- Larvik JFL får 25 000,- Hedrum JFL får 27 000,- 
Tjølling JFF får 27 000,- Tønsberg JFF får 15 000,- til 
sammen 175 000,- Vi lager en senere frist for behandling til 
neste år. 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 

 
 
 

 
 

 
 



side 3 

35/23 Styremøter ute hos lokallagene. 
Styret har i flere år ønsket å holde flere av styremøtene ute 
hos lokallagene. Dette for å bli bedre kjent med disse, og 
for å gjøre lokallagene mer bevisste på hvem vi er. Vi har i 
løpet av disse årene vært rundt i hele fylket, og blitt bedre 
kjent med mange av lokallagene. De siste par årene har 
våre styremøter blitt lengre og mer omfattende i form. 
Dette har gjort det vanskeligere å be om møte hos 
lokallagene, som må bruke av sin tid for å låse oss inn og ut 
fra deres lokaler. I tillegg har flere av sakene vært naturlig å 
behandle uten lokalforeningenes representanter til stede, 
og de har derfor blitt bedt om å forlate møtet. Derfor føles 
det nå unaturlig å invitere seg selv ut til lokallagene for å 
avholde våre egne styremøter. På forrige styremøte ble det 
påpekt at vi er godt geografisk representert fra mange av 
lokallagene i regionen, og at de således har gode 
muligheter til å bruke «sine» representanter til å få inn 
saker som opptar de, på vår agenda. Styrerepresentantene 
har i tillegg sagt seg villige til i større grad å møte på 
lokallagenes årsmøter, og at vi skal bli enda flinkere til å 
invitere oss selv på disse fremover (blir egen sak på et 
senere styremøte). Vi er i tillegg blitt flinkere til å 
markedsføre oss selv og aktivitetene våre på sosiale medier 
og hjemmeside. Det er derfor ikke like stort behov for å 
holde styremøter «ute» hos lokallagene. 
 
Vedtak: 
Vi forsetter å holde styremøtene på Pukkestad Gård. Vi 

orienterer lokalforeningene om at vi er tilgjengelige for 

møter med disse når de har behov for å diskutere saker 

med oss. 

Jan 
 
 
 

   

36/23 Mudring brygger og havner. 
Det er et økende problem at private eiere av brygger og 
havner søker (og får godkjent) mudring rundt og ved disse 
anleggene. 
NJFF Vestfold har mulighet til å påvirke dette da de er 
høringsinstans etter Forurensingsloven hos Statsforvalter. 
Mange av mudringssøknadene gjelder brygger som ønskes 
lagt ut eller ligger i munning av gytebekker for sjøørreten 
eller viktige gruntvannsområder for fisk og sjøfugl. 
 
Vedtak: 
Det utarbeides en «mal», punktliste, over gode argumenter 

på hvorfor NJFF Vestfold ikke ønsker at det blir praksis å 

godkjenne mudring i viktige oppvekstområder for fugl, 

torsk og sjøørret. Forslag utarbeides over sommeren og 

legges frem for styret etter sommer. 

 

   



side 4 

37/23 
 

Eventuelt: 
Oppdatering av protokoller på hjemmesidene bør skje 
fortløpende. Regsek får hjelp av forbundet. 
Brunlanes JFF bidro til gjennomføringen av FM i jegertrap 
fra Larvik JFL som ikke hadde anledning. 
Jan har snakket med Buskerud og Telemark om en 
eventuell fellessamling.  
 
 
 
 

 

 

Styremøtedatoer: 11.jan, 8.feb, 8.mars, 19.april, 24.mai, 12.juni, 30.aug, 18.okt, 13.des, 24.jan, 

6.mars. 

Årsmøte dato:  

 


